
 - 1 - 

 
ZAPISNIK 

 
SA 19. SJEDNICE SPORTSKOG ODBORA HMS-a 

 
Održane u utorak 06.12.2011. godine sa početkom u 17.00 sati u prostorijama 
Automotodroma Grobnik – Soboli 55, Čavle. 
 
Nazočni: Igor Eškinja, predsjednik SO; Dean Grbac, predsjednik komisije za CMU; 
Veljko Žveglić, predsjednik komisije za OMU; Antun Karas, predsjednik komisije za 
MK; M. Pernar, predsjednik komisije za SK; Ivan Bertović, predsjednik komisije za TR 
i SM; Emil Jurada, predsjednik komisije za EN; Nenad Šogorić, predsjednik komisije 
za Q; Danijel Hatežić, predsjednik komisije za SK; Zlatko Matas, predsjednik komisije 
za MS; Marijan Lučić; predsjednik komisije za tehniku, Damir Cvjetičanin, predsjednik 
komisije za suce 
 
Odsutni: Sandra Percač, predsjednik komisije za SY; Ivica Balagović, predsjednik 
komisije za zdravstvo; Mirko Ninčić, predsjednik komisije za FMX – (svi opravdali 
izostanak). 
 
Gosti: gosp Dika, gosp Bosanac, gosp Pomahač, gosp. Hranić 
 
Započeto u 17.15 h 
 
Prisutno 12 od 15 članova ŠO i za natpolovičnu većinu pri glasanju potrebno je 8 
glasova. 
 
Gosp. Eškinja je otvorio sjednicu, pozdravio sve nazočne kao još uvijek aktualni 
predsjednik ŠO i predložio sljedeći dnevni red: 
 
1. Usvajanje Dnevnog reda 
2. Usvajanje Zapisnika s 18. sjednice  ŠO održane 21.09.2011. 
3. Žalba 
4. Analiza  sezone 
5. Potvrđivanje ovogodišnjih  rezultata 
6. Akcije do kraja Sportske godine 
7. Stanje priprema za sezonu 2012. (pravilnici, dodaci,  kalendari) 
8. Međunarodni kalendar 
9. Razno 
 
AD.1. Usvajanje Dnevnog reda 
 
Dnevni red je jednoglasno usvojen 
 
AD.2. Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice ŠO održane 21.09.2011. 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
AD.3. Žalbe 
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Žalba AMK Križevci za tijek natjecanja Moto slalom utrke u Javorju 15.10.2011. 
- Izvještaj s utrke i rada komisije po žalbi za moto slalom utrku podnio Zlatko 

Matas 
- Marin Gros nastupao je u klasi 5, za koju nije imao valjanu vozačku dozvolu 
- Gosp. Štimac želio je uložiti prigovod, ali direktor utrke, gosp. Mihaljević nije 

htio zaprimiti prigovor na intervenciju Žiri-a natjecanja. NEDOPUSTIVO 
- Gosp. Pernar komentira, U verifikaciji je radio sudac koji je na samom 

natjecanju bio i vozač??? NEDOPUSTIVO 
- Prema pravilniku UEM članak 40.3 vozač ne može biti sudac na istom 

natjecanju. 
- Gosp. Bertović pojašnjava slučaj Endura, vozač prestao s karijerom i postao 

predsjednik komisije za Enduro. 
- Gosp. Bertović pojašnjava slučaj Quad-a, vozač prestao s karijerom i postao 

predsjednik komisije za Quad. 
- Gosp. Bertović postavlja pitanje tko jer bio član žiri-a. Konstatirano da je član 

žiri-a osoba koja posjeduje licencu Sudac motociklističkog sporta, što po 
motociklističkom pravilniku HMS-a ne može biti. NEDOPUSTIVO 

- Gosp. Grbac postavio je pitanje kontrole izvještaja s verifikacije, izvještaja s 
tehničkog pregleda i startne liste s natjecanja, te sjednica žiri-a a dobio je 
odgovor da predmenu dokumentaciju nije zaprimila komisija niti je dostavljena 
ŠO. 

- Od strane Tajništva HMS-a niti komisija niti ŠO nisu zaprimili dokumentaciju s 
natjecanja 

Predloženo je poništenje utrke Moto slaloma zbog velikog broja proceduralnih 
pogrešaka. Glasovanjem sa 11 glasova za i jednim protiv (Matas) odlučeno je da se 
predmetna utrka Moto slaloma u Javorju 15.10.2011. poništi i da se rezultati 
predmetne utrke proglase nevažećima. 
Po završetku glasanja, gosp. Matas podnio je neopozivu ostavku na mjesto 
predsjednika komisije za Moto slalom i člana ŠO. 
 
Gosp. Eškinja predlaže da se za iduću godinu u Motociklističi pravilnik ubaci članak 
da na istom natjecanju i u istoj disciplini ne može vozač obnašati i sudačku funkciju. 
 
Žalba MK Jaska, rezultati su već izmjenjeni. 
 
 
 
AD.4. Analiza sezone 2011. 
CMU    dostavljen izvještaj i rezultati proglašeni konačnima 
Skuteri   nije bilo rezultata, dostavljen izvještaj 
Moto slalom   dostavljen izvještaj i rezultate treba izmijeniti i poslati na  

odobrenje članovima ŠO 
Old Timeri  dostavljen izvještaj i rezultati proglašeni konačnima 
MX    dostavljen izvještaj i rezultati proglašeni konačnima 
SX    dostavljen izvještaj i rezultati proglašeni konačnima 
Enduro   dostavljen izvještaj i rezultati proglašeni konačnima 
Speedway   dostavljen izvještaj i rezultati proglašeni konačnima 
Supermoto   dostavljen izvještaj i rezultati proglašeni konačnima 
Trial   nije bilo takmičenja 
Cross Country održane dvije pozivne utrke 
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Quad   dostavljen izvještaj i rezultati proglašeni konačnima 
FMX   na automotodromu Grobnik je u pripremi izrada poligona,  
Tehnika  podnešen izvještaj i isti je prihvaćen 
Suci   izvještaj će biti dostavljen ubrzo 
Zdravstvo izvještaj nije dostavljen, a predsjednik komisije nije sudjelovao 

niti na jednom stastanku tijekom ovoga mandata SO 
Okoliš po prvi puta izrađen je pravilnik koji će biti predstavljen za 

sezonu 2012. 
 
AD.5. Potvrđivanje ovogodišnjih rezultata. 
Svi dostavljeni rezultati su potvrđeni. Preostalo je potvrditi rezultate Moto slaloma. 
Tajništvo mora provjeriti da li je Nanedu Šipeku dodijeljena dijamantna kaciga. 
 
AD.6. Akcije do kraja Sportske godine 
Ured saveza pripremio je prijave organizatora za kalendar  za sezonu 2012 (do 
01.11.2011.) 
Prostupiti izradi prijedloga dodataka pravilnika i kalendara za sezonu 2012, te 
predložiti izmjene Športskog motociklističkog pravilnika.  
 
AD.7. Stanje priprema za sezonu 2012. (pravilnici,dodaci, kalendari). 
Svi dodaci pravilnika i kalendari moraju biti gotovi do 20.12.2011. 
 
AD.8. Međunarodni kalendar. 
Svaka disciplina mora pripremiti međunarodni kalendar. Međunarodni kalendari FIM, 
UEM su izrađeni, a 10.12.2011. nakon sastanka u Udinama biti će potvrđeni i 
kalendari za AAC. 
Međunarodni kalendari utrka koje će se održati u RH moraju biti gotovi do 
20.12.2011. 
 
AD.9. Razno 
Na sastanku komisija AA u Udinama koji će se održati 10.12 2011. Prisustvovati će 
od strane ŠO slijedeći predstavnici: 
 
CMU    Dean Grbac 
Quad    Nenad Šogorić ili zamjenik 
MX   Ivan Karas 
SX   Marinko Hranić 
Supormoto  Jadranko Dika 
Enduro  Emil Jurada 
Trial   Ivan Bertović, Boris Kuš  
 
Zapisnik ovog Sportskog Odbora postaje važeći 7 dana nakon što ga prime članovi 
SO i na njega nemaju primjedbi.  
 
Završeno u 19.55 h. 
 
Zapisnik sastavio:                                                                      Predsjednik SO: 
 
Dean Grbac           Igor Eškinja 
 


